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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 2 

 

 

Днес 07.02.2020 г. в Заседателната зала на Община Дупница, Общинския съвет 
проведе II  редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 31 общински съветница.  
Отсъстваха Георги Наумов и Емил Гущеров.  
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Костадин Костадинов в 10.05 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Добър ден.  
В залата присъстват 31 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.05, откривам ІI редовно заседание за 2020 година на 

Общински съвет Дупница.  

Ще използвам възможността да честитя новата година на всички колеги, на всички 
граждани. Да пожелая здрава и успешна година.  

Всички имате раздаден Дневния ред с № 92 / 31.01.2020 г. 

 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на бюджета на Община Дупница за 2020 година. / вх.№ 58/ 23.01.2020 г./ 

 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Уважаеми госпожи и господа, имате ли въпроси по дневния ред? Някакви 

предложения. Ако няма гласуваме така предложения дневен ред с вдигане на ръка. 
Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
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  “ ЗА “        30 

 “ ПРОТИВ “     няма  

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 

 
 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 

1. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Приемане на бюджета на Община Дупница за 2020 година. / вх.№ 58/ 23.01.2020 г./ 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към точката първа и единствена в дневния ред. Докладна записка от 

инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на бюджета на Община 
Дупница за 2020 година. / вх.№ 58/ 23.01.2020 г./ 

Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря Ви. 
Колеги, ще ми позволите да изчета проекта за решение. 
/чете проекта за решение, приложен към Протокола/ 
Благодаря ви колеги. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-н кмете. 
Чухте проекта за решение. Най-напред становище на икономическата комисия. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
На свое заседание с 5-за и 1-против становището е положително да бъде гласувана 

днес в зала. 
Благодаря ви. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Комисия по ТСУ. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ – общ. съветник: 
Уважаеми дами и господа, комисията по ТСУ проведе своето заседание при пълен 

състав в присъствието на г-н Павел Петров и  г-н инж. Бельов, които отговориха на 
зададените от членове на комисията въпроси и след станалите дебати с 5 гласа за и 2 – 
против, комисията предлага на ОбС да приеме бюджета. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви арх. Пилев. Г-жо Инкьова за становище на комисията по образование. 
 
Г-ЖА ВИОЛЕТА ИНКЬОВА – общ. съветник: 
Г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Комисията по образование и култура в пълен състав проведе своето заседание. 

Присъства г-н Павел Петров на когото благодаря за разясненията които даде. В крайна 
сметка с 3-за и 4-против комисията не приема докладната. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Г-н Георгиев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ – общ. съветник: 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Дами и господа. 
На проведеното заседание в понеделник на спортната комисия с 3 на 1 за, 

положително. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Д-р Паризов, за становище на комисията по здравеопазване. 
 
Д-Р АЛЕКСАНДЪР ПАРИЗОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Гости. 
Комисията по здравеопазване се събра и на нашето събиране решихме 4-за и 1-против 

така, че приемаме проекта. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Колеги, чухте становищата на комисиите.  
Имате думата за изказвания, предложения и въпроси. 
Заповядайте г-н Йорданов. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми гости. 
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Днешната сесия е посветена на едно от най-важните решения, което ние съветниците 
от ОбС Дупница вземаме в началото на всяка година. Предстои ни да обсъдим и гласуваме 
бюджета на общината за 2020 год. Мисля, че всички правилно разбираме значимостта на 
това решение. За това призовавам всички без оглед на политическа принадлежност да 
подходят с нужната вещина и отговорност. Ние съветниците от групата на ГЕРБ неизменно 
присъстваме в ОбС от 2007 год. насам. Били сме и в опозиция, били сме и част от 
управлението на общината. Подхождали сме винаги с необходимата отговорност, когато на 
дневен ред е бил най-важния въпрос, а това именно е обсъждането, гласуването на бюджета 
за съответната година. Убедени сме, че дебата по него е повод всеки от нас да развие своите 
тези, да развие своите възгледи за приоритетите, които трябва да следва общината в лицето 
на нейното ръководство приз предстоящата година. Очаквам това да се случи и сега. Нека да 
има дебат, нека да има различни гледни точки, нека накрая да вземем отговорно решение. 
Нека да приемем безпристрастно фактите, да се съобразим с реалностите и да гласуваме 
така, че да открием пътя към развитието на общината през 2020 год. Ние от ГЕРБ след като 
внимателно се запознахме с проекта, който ни беше предоставен, не можем да отречем, че 
специалистите които са подготвили проекта са подходили наистина професионално, с 
нужната доза отговорност за бъдещото развитие на общината.  

На първо място искам да подчертая, че приходната част на бюджета е зададена 
рекордната сума от 36 297 000 лв. Това действително е една сума която е рекордна за 
размерите на нашата община. Само искам да припомня, без да се впускам в цифри, че през 
2011 год. когато ГЕРБ пое за първи път управлението на община Дупница, приходната част 
възлизаше едва малко над 20 000 000 лв. За 8 години отбелязваме един скок от над 
15 000 000 лв. за община от нашия калибър, смятам че е един забележителен растеж. Искам 
да акцентирам, че размера на приходите от местните дейности е на стойност 15 718 000 лв. 
Това е двойно на същото перо преди 8 години. Това означава, че през тези всички години 
общинското ръководство не е стояло със скръстени ръце, разчитайки единствено на 
увеличаващите се държавни субсидии, а е работило отговорно и последователно в посока 
развитието на общината. Разбира се увеличението на приходната част не може да бъде 
самоцел. То има единствено като източник на допълнителни средства, които да бъдат 
инвестирани по един разумен начин в най-важните сфери на нашия живот. Говорим за 
инфраструктура, благоустройство, по разнообразни и по качествени социални услуги на 
нуждаещите се. 

Разходната част възлиза също на 36 297 000 лв., колкото и приходната. Това от една 
страна означава, че общината има амбициозна инвестиционна програма, когато някога е 
имало. От друга страна ясно дава сигнал, че всичко това няма да се случи чрез неглижиране 
на финансовата дисциплина. Напротив предлага ни се един напълно балансиран бюджет, 
който е амбициозен, но и реалистичен. Ако си направите труда да сравните разходните пера 
по дейностите ще видите, че практически навсякъде е предвиден растеж. Това е чудесно, а аз 
лично съм доволен, че този растеж няма да се случи с цената на нови заеми или други мерки, 
които биха поставили под въпрос финансовата дисциплина. Подкрепяйки този бюджет ние 
даваме шанс на общинското ръководство да осигури продължаване на наблюдаваното през 
последните години развитие, без това да се случва за сметка на бъдещите поколения.  

Ние съветниците от групата на ГЕРБ окачествяваме предложения бюджет за 2020 
год., като подготвен от професионалисти, които правилно са отчели необходимостта и 
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възможностите за развитие и растеж, съвременно спазвайки правилата на финансовата 
дисциплина. Именно за това ще подкрепим бюджета и призоваваме всички да направят 
същото. 

Благодаря ви за вниманието. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви г-н Йорданов. Г-н Хаздай, заповядайте. 
 
Г-Н ЛЕОНИД ХАЗДАЙ – общ съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Аз ще бъда по-кратък и по-конкретен. Нашата група ще подкрепи внесеното от кмета 

предложение, като причините за това са не само, че голяма част от нашите предложения бяха 
включени в бюджета. Не само заради това, че след среща с г-н Петров и посочени от нас 
механизми тези, които не бяха включени се пое ангажимент да бъдат реализирани при 
възможност. Не само заради това, а защото за първи път аз поне виждам бюджет с политика, 
бюджет с визия. Бюджета е обърнат към най-големия проблем на Дупница. Това е 
инфраструктурата, не е тайна. Значителни суми са заделени и за селата. Ако трябва да 
използвам една дума с която да определя бюджета, то думата ще бъде амбициозен. Със 
завидно самочувствие е правена приходната част на бюджета в сектора местни дейности. 
Това трябва да е ясно на дупничани. За първи път в Дупница има такъв голям бюджет и 
такова завишение в областта в частта мести приходи. Да това се дължи на увеличението на 
данъците, но не трябва да омаловажаваме факта. Именно тук са и нашите резерви. Имаме 
притеснения по изпълнение на тази част и наистина се надяваме, че предвидените приходи 
ще бъдат и реализирани. Отварям една скоба. Смятаме, че предложението на колегите от 
БСП за изграждане на санитарен възел на стадиона за бейзбол има необходимата важност и 
би трябвало да се обърне внимание на това предложение. 

Това е една крачка в страни. Пожелаваме на кметския екип да може да реализира 
приходите в бюджета, за разходите нямаме съмнение, че ще се справите. 

Успех на кметския екип. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Колеги, имате думата за изказвания. Заповядайте г-н Павлов. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
Благодаря ви г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги общински съветници. 
Групата на БСП направи своите предложения по проекта за бюджет 2020 год., внесе 

ги надлежно, входира ги в деловодството на общината при кмета, при г-н Чимев и съответно 
бяха представени на общественото обсъждане, което се проведе в тази зала. След като 
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разгледахме готовия проект за бюджет виждаме, че голяма част от нашите предложения не 
са включени. Според нас те имат своята тежест и значение за развитието на общината през 
2020 год. Самото им предлагане е свързано с разговори с различни хора от различни сфери 
на обществото на Дупница  и след задълбочен анализ на групата партийния съвет на БСП 
бяха изведени тези предложения и са насочени в някои от най-важните сфери на 
обществения живот, а именно здравеопазване касаещо предложението за общинска болница 
в размер на 100 000 лв. за закупуване на медицинска апаратура, сферата на демографската 
политика в, която много изоставаме за съжаление. Имаме конкретно предложение да се 
помисли да се входира такава Наредба. Имаме готовност да входираме такава Наредба за 
отпускане на средства на всяко второ новородено дете в Дупница в размер на 1000 лв. 
Другите сфери които акцентираме са образованието. Училище „Евлоги Георгиев“ е 
единственото училище в кюстендилска област, а може би и в страната вече останало в, което 
децата учат на две смени и предложението ни е в тази връзка да бъдат предвидени средства в 
бюджета за проектиране на необходимата пристройка на това училище за да могат децата да 
минат на едносменен режим. И съответно другото ни предложение е в сферата на малките 
населени места и така наречената децентрализация за която все говорим от толкова дълго 
време и не я правим. Предлагаме по 3 000 лв. на населено място да бъдат отпуснати за 
неотложни разходи за кметовете на села. Разговаряли сме с г-н Чимев по тези въпроси и 
имах усещането, че той приема голяма част от предложенията. И предложението което 
спомена и колегата Хаздай касаещо спортната инфраструктура на града, а именно 
изграждането на връзка с градския колектор на „В и К – Дупница“ , касае се за канал може 
би около 50 м., 20 метра.  

Това са нашите предложения. Надявам се да получим конкретни отговори за тяхното 
място в бюджета и да можем да вземем аргументирано решение. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други желаещи за изказвания и въпроси? 
Г-н Георгиев. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Ще бъда максимално кратък. Без никакви политически пристрастия ние ще 

подкрепим този бюджет. Разбира се, че той е рекорден за общината, но за нас това не е най 
важното. За нас този бюджет е балансиран и е реален. Той отговаря на очакванията на 
групата на СДС. Така, че ние ще го подкрепиме. 

Благодаря ви колеги. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Колеги, имате думата за изказвания, предложения, промени. 
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Г-н Кацов, заповядайте. След това ще дам думата на кмета за да отговори на ваши 
предложения и въпроси. 

 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Колеги. 
Уважаеми медии. 
Ние ще подкрепим бюджета. Ние ще го подкрепим защото в него прозира, че се 

познават проблемите в града и проблемите в по-малките населени места. Не само, че се 
познават, но за първи път те намират отражение в разходната част. Визирам предимно 
малките населени места. В разговори с г-н кмета, той нееднократно е споделял, че е длъжник 
към малките населени места. Ще го подкрепим защото ние бяхме чути. Внедохме нашите 
предложения и те намериха своето място в общинския бюджет. Нашите предложения не са 
някакви наши капризи, а те са предимно в това да се погрижим за нашата общинска 
собственост по малките населени места  където се намират читалищата, където децата от 
малките населени места спортуват, играят и се хранят. Ще се върна малко назад, когато 
гледахме един друг бюджет и тогава правихме прекъсване на сесията за да входираме едно 
наше искане в размер на 10 000 лв., което е единствената промяна е единственото отражение 
в бюджета. Не си спомням годината за изграждане на столова там където децата на Яхиново 
да могат да се хранят здравословно за да не се налага да се хранят в стаите в които 
спортуват, учат и нямат необходимите условия. Днес виждам, че след общественото 
обсъждане в капиталовите разходи са намерили места не само предложенията на общ. 
съветници, предложенията на групи от ОбС, там е намерено място и на граждани. Виждам 
38 000 увеличение на средствата, 10 000 лв. за паметник на Невена Коканова, виждам 
заложените 30 000 лв. за подпомагане, за субсидиране на училищата в Самораново, Яхиново 
и Крайници, които са единствените които останаха извън общинския център Дупница. 
Виждам нещо което е абсолютно иноваторско, а именно едни 700 близо 800 000 лв. които са 
заложени за сондиране. Това което мен ме радва, че те са от делегираните от държавата 
дейност, т.е. те са напълно гарантирани. Ако това се случи очаквам г-н Йорданов да бъде 
прав. Защото г-н Йорданов вие казахте приходи от местна дейност 15 000 000. Аз ви го 
пожелавам. Пожелавам си го в края на мандата наистина приходите от местна дейност да са 
15 000 000. В момента приходите за местна дейност са 15 000 000. Има малка разлика, 
защото ще видите и в капиталовата разлика 2 обекта които са заложени от местна дейност, 
но реално те са от междуведомствена комисия възстановяване и подпомагане. Говоря за 
ремонт на черквата в 4, 500 000 лв. и около двеста и няколко хил. лв. за изграждане на стена 
подпорна. Защо иновативно? Защото с това предложение общината разтваря своето ветрило 
на възможности на доходи. Наша съседна община реализира от концесия на вода в порядъка 
на 1 000 000 лв. годишно. Това е едната страна. Другата страна е завишаване интереса на 
община Дупница, като туристически център за който говориме от много години и аз съм 
винаги бил малко песимист, че писти могат да го направят това нещо. Но сега вече когато 
виждам заложена сума в разходната част,  именно там където е насочено и там където е 
насочен интереса на голяма част и от туристите, именно СПА центровете. Ние правим това 
което се очаква от нас да направим, да създадем условия, а бизнеса е този който ще ги 
изгради тези центрове.  
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Но не мога да не направя и едно малко отклонение. Г-н кмете, ние изразяваме нашата 
воля с гласуване, след това изпълнението го оставяме на ОА във ваше лице. Ние залагаме, 
виждам, че го има заложено и в предложението на групата на общ. съветници от СДС за 
подпомагане на маломерните паралелки за дофинансиране на 3-те училища в селата. Това 
показваме отношение и загриженост за тяхното съществуване. За мен е ясно и не един или 
два пъти сме говорили на тази тема, че това предимно зависи от местното население. Ако те 
преценят, че ще получат качествено образование и заведат децата си в тях…………..Остават 
ми още 34 секунди. Ще се включа в тях г-н Председател. Изядохте ми от времето. Имайте го 
в предвид накрая. 

Ние там трудно можем да повлияем. Но това което ……Имам предвид решението на 
родителите. Но това което мажем да направим е да изпълним ангажиментите си като 
преведем от местния бюджет този ангажимент който този път е 30 000 лв. и през 
предходната година също е бил 30 000 лв. За това ще ви попитам тъй като на 31 януари е 
качен отчета на бюджета за 2019 г. дали е техническа грешка или ние не сме си изпълнили 
ангажимента към тези училища? Там на 10 или 11 страница в §3322 за дофинансиране от 
местна дейност има заложените 30 000 лв. това което и днес ние правим изразявайки 
ангажимента към тези 3 останали ни извън общинския център училища. От дясно в отчета 
стои сумата от 8 431 лв. Т.е. ако казваме, че приходите от местна дейност са ангажирани с 
процента на изпълнение на бюджета, дори и с това да сме се съобразили да сме го отразили 
при 80% на изпълнение поне 24 000 лв. трябваше да са получили нашите училища. Направих 
си труда да мина и малко по назад 2018, 2017 год., там стоят едни нули. 

Уважаеми г-н кмете, апелирам към вас, защото нашето решение 2019 г…….тогава аз 
не съм бил съветник, но колегите които са взели…………след него е последвала една ваша 
Заповед по която са разпределени точните суми за 3-те училища. Искрено се надявам тази 
Заповед да намери реализация и да бъде изпълнена наистина и училищата да получат 
полагащите им се субсидии. 

Благодаря ви и поздравявам още веднъж за иноваторския подход и за идеята за 
сондиране в Бистрица. Колеги, призовавам да бъде гласуван бюджета и ще използвам още 
няколкото секунди които са ми останали. На икономическа комисия имаше наистина една 
много работеща, работна атмосфера и там независимо дали предложенията са идвали от ляво 
или от дясно акцента беше имаме ли резерви. Такъв беше поставен въпроса към г-н Петров и 
къде са тези резерви. Предимно защото също смятаме, че не може да провеждаме 
Европейски първенства по софтбол и да караме пластмасови тоалетни при положение, че то 
се намира в регулацията на община Дупница и с едни малки разходи можем това игрище да 
го закрепим. Никой от нас не е против подпомагането и стимулирането на раждаемостта в 
нашата община имайки предвид отрицателния ни прираст. Никой от нас не е против едно от 
най-добрите училища да мине на една смяна и за това попитахме дали има резерв. Аз мислех, 
че ще намелим резерв в тези суми които са от програмите, но ни беше обяснено, че това е 
една технология. Не от програмите, а от междуведомствената комисия за възстановяване и 
подпомагане, защо те са заложени към местните приходи. Дори дойде едно предложение от 
колега, който не го виждам в залата днес. Казва ами ако няма от къде резерв, можем да 
отложим безхартийния ОбС, стига да намерим консенсус в ОбС за да направим една 
първоначална вноска или подпомагане ако щете дори за тази апаратура която е необходима в 
общинската болница. Всичко това нещо беше изговорено и имаше наистина една работна 
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атмосфера. Не знам дали е липсата на камери, но наистина атмосферата беше такава. Т.е. 
мястото колеги е днес тук ако ние решим, че можем да направим някои промени да го 
направим. В икономическа комисия се получи едно съгласие, че може да бъде отложено с 1 
година този безхартиен ОбС, ако сумата бъде използвана в областта образование, 
здравеопазване и някъде където биха били по-полезни тези средства. 

Благодаря ви и поздравления за амбициозния бюджет. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. Д-р Николова. 
 
Д-Р ЛОРЕТА НИКОЛОВА – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги и гости. 
На общественото обсъждане което се проведе по повод бюджета, аз от мое име и от 

името на моя колега Вергил Кацов направих предложение за закупуване от община Дупница 
на измервателна станция за отчитане на замърсяването на въздуха в нашия град. Тогава се 
мотивирах за това, че въздухът в Дупница е изключително замърсен. Мотивирах се с това, че 
има висока заболеваемост и, че бяхме първият град или един от първите няколко града в 
страната в който беше обявена грипна епидемия. Това не е гордост, защото Дупница няколко 
години назад не е имала грипна епидемия и нашето население беше относително по-здраво 
през този сезон на годината. За разлика от тази смятам, че голямо значение за тази 
заболеваемост особено на горни дихателни пътища се дължи на този замърсен въздух. 
Сумата която и тогава изговорихме и при нашата среща г-н Чимев, според мен за този доста 
сериозен бюджет, който в момента ще гласуваме от 20 000 лв. смятам, че можеше да намери 
своето място. Настоявам толкова за тази станция, защото смятам, че трябва да се започне от 
някъде, да я закупим с наши средства. Тук бяха входирани доста писма на наши съграждани 
в които техни писма те предлагат Дупица да не закупува такава станция за измерване на 
замърсяването на въздуха, тя да бъде закупена от съответните ведомства или ведомството 
РИОСВ – Перник. Аз мисля, че това няма да се случи или ако се случи то ще бъде още по-
дълго от реализирането на този проект от нашата община. Закупуването на такава станция 
поне ще постави началото на мерки, които за в бъдеще нашата община трябва да предприеме 
и съответно да кандидатства за съответни средства, които да помогнат на нашите съграждани 
в редица отношения да подобрят горивата може би с които работят и мерките са много, но за 
тях трябват средства, но трябва да се започне от някъде. Според мен и според Вергил Кацов 
това е важно да има начало и началото е тази станция която да получи своето лицензиране. 

Надявам се на един отговор, който ще хареса на всички наши съграждани, че в този 
бюджет решението на този проблем ще бъде взет сега.  

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
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ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги, ако някой ми беше казал преди 7-8 години, че като влеземе в ОбС да 

обсъждаме темата за проекто бюджет  нещата ще бъдат експертно поставени и коментирани 
не бих повярвал. Спомням си преди 7-8 години какво правехме. Обръщахме го в една 
говорилня, в която един казваше защо ние така вие онака. Ние вие няма. В крайна сметка 
всички присъстващи в залата на ОбС имаме една единствена цел, един ангажимент. Един 
ангажимент е населението на община Дупница. Много се радвам, че това което е възникнало 
като коментар, както по комисии, така и на обществено обсъждане е изцяло насочено 
наистина в посока подобряване или решаване на …подобряване на средата на живеене на 
нашите съграждани и на нас самите и решаване на всякакъв вид проблеми. 

Смело мога да заявя, че не съм си и помислял, че ще дойде време в което ще говориме 
за ресурс в порядъка от 10 000 000 за капиталови разходи в рамките на година.към тези 
5 000 000 и половина, които виждате отзад в графа А и Б имаме близо около 5 000 000, които 
са заложени в тази календарна година чрез финансиране от европейски проекти само и 
единствено в инфраструктура, т.е. дойде времето, в което може така спокойно да 
разсъждаваме в посока инфраструктурни проблеми нерешени. Добре го казахте г-н Кацов 
никога не съм го крил ангажимента към малките населени места е стоял години наред 
нерешен. Крайно време е да обърнеме по-сериозно внимание имаме вече ресурса виждате и 
от заложените обекти в капиталовата програма. Искам по въпросите, които бяха поставени 
да внеса малко яснота. Г-н Хаздай каза амбициозен, не амбициозен той е коректен.имайки 
предвид, че изпълнението на проекто бюджета последните години не пада под 80%. Това 
предполага една стабилност, един добър разчет на приходната част и обвързване на разходи. 
Неправомерни разходи, които са необезпечени вярвайте отдавна не се правят.  

Г-н Павлов, отворих да погледна на общественото обсъждане предложенията, които 
бяха направени. ОУ“Евлоги Георгиев“ за тези, които на помнят има колеги, които помнят, че 
2011 г. беше единственото несанирано училище на територията на града. 2013 ако не бъркам 
то беше санирано. Възникна необходимост от допълнителна пристройка имайки предвид 
ограничената база, която имат. Тогава помогнаха всички, които имаха всички, които имаха 
възможност да направят. От Министерството на образованието през община, през училищно 
настоятелство, т.е  . ОУ“Евлоги Георгиев“ е било обект на внимание от последните 10 
години. Това, което беше предложено в порядъка на 35 000 лв. за проектиране. Не е казана, 
че няма да бъде включено. Напротив идеята е ако може да спестим малко от този ресурс да 
бъде направено служебно проектиране. Въпроса е колегите от  ОУ“Евлоги Георгиев“ ясно да 
дефинират какво искат да бъде направено. Защото пристройката, която се прави тогава 
знаете, че беше на гърба на училищната сграда. Ако там е направено добро проектиране т.е. 
добра конструкция и позволява надграждане нямам нищо против, но нека те да кажат. 

Стоте хиляди за закупуване на апаратура на общинска болница. На срещата ви казах с 
най-голямо удоволствие, не само че община Дупница ще помогне от бюджета който има, ами 
разговорите които са водени с прокуриста г-жа Жайгарова са необходима ли е в момента 
като ресурс тази сума имайки предвид, че минава през процедура, през режим на лизингово 
заплащане. Т.е. това е един процес, който може да бъде отсрочен във времето. Вие знаете, че 
бюджета го актуализираме на 6-месечие. Т.е. ако се мине към сключване на договор първа 
вноска едва ли би възникнала преди по-рано от месец, два да не кажа и 3. 
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3 000 за всяко кметство. Чета предложенията, които бяха направени от колегите от 
БСП. Виждате в проекто бюджета е заложена сумата 38 000. Беше заложена 30 000 за малки 
населени места, коригирана е на 38 000. Няма проблем, няма драма колегите нека да се 
оправят. Би било по-добре и за общинското ръководство.  

За бейзболното игрище. Споменава се от всички групи. Това според мен даже не би 
било необходимо да бъде чак такъв препъни камък. Говориме не за 50, няма и 20 метра. Няма 
проблем и това да бъде реализирано. 

Г-жа д-р Лорета Николова. Онзи ден след като получихме протокола от измерване на 
въздуха в рамките на 4-5 дни ние огласихме резултатите от лабораторията и пуснахме на 
следващия ден писмо до министъра на околната среда с молба за предоставяне на подобна 
станция. Ако някой може да ни я осигури що пък трябва да я плащаме. Ако имаме проблем 
отговорят, че биха имали възможност мисля, че и това не би било проблем да се реши. 

Дофинансирането г-н Кацов колегите ако имат готовност нека да отговорят, за да не 
остане неизяснен и този въпрос. 

Г-н Петров ще внесе яснота. 
 
Г-Н ПАВЕЛ ПЕТРОВ – началник отдел „БФС  и УС“: 
Г-н Председател, 
Уважаеми общ.съветници. 
На комисията още беше обсъдено това г-н Кацов. Точно темата с платеното горива на 

училището, което не е отразено в този параграф там. Към тези, които са по отчет трябва да се 
добавят 17 000 лв. и нещо. Не е изпълнено на 100%, но към тех трябва да се добавят и 
горивото, което е платено. 

 
  Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ- общ.съветник: 
Да наистина на ИК поставих въпроса, защото не беше качен още на сайта на общината 

отчета. Спомена се, че имало разделяне на Саморанова между детската градина и училището 
сметката за отопление. Платено е със средства от местните приходи или от…. 

 
Г-Н ПАВЕЛ ПЕТРОВ - началник отдел „БФС  и УС“: 
От местните приходи е платено.  
  
 Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ- общ.съветник: 
Понеже не го виждам в отчета за 2019, затова попитах дали е техническа грешка. 

Добре тогава ще перифразирам със Заповед на кмета на община Дупница тази сума 30 000 
лв. е разпределена по броя деца. Самораново 41 от 384   -15 000. В Самораново е платено 
горивото и с това нещо…Крайници 22 деца по 384,62   - 8 462. Тази сума заложена в отчета 
за 2019 8 431 най-вероятно са в Крайници. 

 
Г-Н ПАВЕЛ ПЕТРОВ - началник отдел „БФС  и УС“: 
Да. Това подлежи на допълнителна проверка… 
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Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ- общ.съветник: 
Остава Яхиново с 15 деца   5 769. Не знам дали е редно те да бъдат солидарни с 

плащането на горивото на Самораново, но според мен ако допълнителната проверка 
установи, че в Самораново с плащането на горивото сме изчистили този ангажимент към тях. 
Тази сума е за Крайници, защото няма как да стане ясно…Яхиново от тези 5 700 не са 
получили нищо. Според мен е редно да бъдем коректни и към тях. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Ако ми позволите и аз ще се изкажа като съветник. 
Много хубаво повдигнахте темата за тия 30 000. Много скромно. Що не казахте 50-

100 000 за селските училища, както сега е удобно 35 000 за проектиране в ОУ“Евлоги 
Георгиев“. Аз искам без да коментирам …всека партия си знае какво предлага това си е 
нейно право. Обаче ние гледаме ли в цялост образователната система? Какво се случва в 
образователната система? Колко паралелки имахме г-н Павлов миналата година? 15 
паралелки около 310 първокласника. 

Тази година първокласниците са с 30 по-малко. Много е хубаво и чудесно, когато сте 
по добрите новини и предлагате добри неща обаче от тези 15 паралелки 3 са в селата, 12 са в 
града. Очевидно тази година трябва да има 1 паралелка по-малко. Миналата година в 
„Неофит Рилски имаше“ 2 паралелки 1 клас. Там никога не е имало под 4. В „Климент 
Охридски“ беше 1 паралелка, винаги са били 3 или 2. Къде г-н Павлов сега да намалим една 
паралелка? Дали помислихте по тоя въпрос, когато предлагате разширение на училище. 
Очевидно става дума за увеличаване на първокласниците, за бум на раждаемостта. 

Има и друго решение. Аз ще ви подкрепя ако кажете примерно предлагаме да се 
разшири едно училище, но пък да се затвори друго училище, защото очевидно финансите не 
излизат. Как така сега ще имаш 1 клас по-малко и се чудиш…проблема със селските 
училища. Двете училища платиха задълженията на третото. Ние 30 000 им даваме и тази 
година и сега те се борят за по няколко хиляди лв. повече.  

Колеги, в образователната система има твърде много нужди и задължение. Много 
неща се случиха, като увеличение на заплати, като увеличение на възможности на 
училищата, обаче тука в ОбС ние трябва да направим така, че да дадеме импулс училищата 
да подобрят своята дейност, което да бъде свързано с подобряване на самия образователен 
процес. Втория голям въпрос в рамките на този ОбС ще има ли училища в селата при 
положение, че сега очакваме паралелки от по 7-10 ученика и ще трябва да ги дофинансираме 
или не очакваме. Още 1 въпрос искам да засегна пред вас. Обективно отсъства в този бюджет 
това, което ни сполетя тези дни тази водна криза. Разбирате как говориме за бюджет и т.н. 
обаче имаме цели села в които няма вода. Аз подкрепям бюджета, защото именно това 
поглеждане в селата, това включване на капиталови разходи на всички села и грижата за 
селата е важна за нашите съграждани там. 

Това, което считам г-н кмете от мое име е като че ли ще се наложи дали чрез 
преактуализация, дали чрез търсене на допълнителни финансови средства очевидно ще 
имаме нужда от проектиране и от изграждане на водопреносни системи и по села и по 
отношение на автокъщите. Случващото се в последните дни е катастрофално, убийствено за 
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доста от нашите съграждани, така че требе да погледнеме и в тази посока и аз разглеждайки 
бюджета искам да обърна внимание, че предстоят и такива разходи. 

Благодаря ви. 
Заповядайте. 
 
Г-Н БОЙКО ХРИСТОВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмете, 
Г-н Председател, 
Колеги. 
Д-р Николова повдигна темата за станцията. Аз искам да попитам г-н кмете на всички 

е ясно, че със сумата предвидена в бюджета…най-лесно е да закупиме станцията както 
казвате ще бъде осигурена такава. Проблема е станция беше изпратена и дистанционно. 
Какво ще направите и ние защото ни търсят като общ.съветници, като политически групи 
проблема е сериозен, медийно стана няколко пъти на национално ниво, че в Дупница е едно 
от най-високите нива в пъти повече от допустимите норми? Как ще се справим с това нещо? 
Станцията ще е най-малкия проблем,  защото те ще ни пратят мобилна станция по всяко едно 
време и ще видят, че нещата не са о,кей. Има жалби, има нерагламентирани изгаряния на 
опасни отпадъци. Горе в Гиздова махала се горят нерегламентирано опасни отпадъци. С 
какво ще направиме ние като община, за да справим с това, за да не се изготвят предписания, 
защото вие ще обясните по-обстойно, предполагам че ще ни повдигнат отговорност, че не се 
справяме с мръсния въздух. Както каза д-р Николова има бум на заболеваемостта на 
деца…това е въпроса ми? 

Станцията е ясно, че няма да е никакъв проблем на този етап за предоставяне и за 
закупуване. 

Благодаря. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Ако ми позволите на темата, която отворихте вие г-н Костадинов. 
Не е тайна, че наистина с последните мерки, които бяха предприети най вече по линия 

на Напоителни системи възникнаха казуси. Не е тайна, че темата подпомагане с вода през 
Напоителни системи има няма 30-годишна история. Направих си труда гледах 2001 г., когато 
е критичния момент на ниво на язовир Дяково. Тогава нивото е паднало под тези безопасни 
30%. Тогава е имало пак подобна ситуация, малко по-тежка пак са коментирани нещата в 
същия формат, пак са направени едни предложения. Вярвайте след като имаме аналогична 
ситуация значи не са решени. Това, което към момента мога да кажа е след по онзи ден като 
идва министър Димитров, срещата беше формат министър Напоителни системи В и К 
оператор, както в лицето на „ В и К“ Дупница, така и Кюстендилска вода. Това, което от В и 
К все още Дупница очакваме всяко населено място резерв като водоснабдяване и 
алтернатива. 

Чух коментари, тук има колеги, които са били кметове много добре са наясно с 
проблеми, които са възниквали. За града обезпечаване като да га нарека по-сериозен вариант 
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е изграждане на допълнителна връзка между Таушаница и Дренски рид. Това, което е 
направено преди време поинтересувах се идеята е била водата от язовира стигайки да 
Таушаница да бъде качвана на Дренски рид. Само, че реверсът на работещите помпи на 
позволява. Количествата, които се качват са минимални и нищожни. В момента колегите от 
строителния отдел на база на проектна документация да я нарека всичко е подготвено за  
входиране към бедствия и аварии за изграждане на допълнителна връзка. С това нещо 
обезпечаваме града. В момента ние в града нямаме проблем с водоснабдяване. Резервоарите, 
които водозахранват са пълни на 100%. Алтернатива на това, което споменахте г-н 
Костадинов за автокъщите. Стар изоставен резервоар над Пиперево. Окаяно състояние няма 
значение. Вариант за възстановяване е водозахранване и подсигуряване на вода за битови 
нужди на района. Режима, по който работят Напоителни системи с „ В и К“ Дупница е един 
единствен. Има разписан договор за 3 000 000  кум.м. на година. Разделете го по месеци 
прави около 285 000 куб.м.. това е количество, което не е подавано, но при необходимост 
трябва да бъде осигурено. Но това, за да бъде подадено във водопроводната мрежа трябва да 
мине през третиране. Това е необработена вода от язовир Дяково, т.е. трябва да бъде 
третирана и да бъде подадена във водопроводната мрежа. Над с. Самораново водохващане 
допълнителен резерв.  

Основния водоизточник …вододайната зона на града е р. Бистрица. Там също има 
какво да направят колегите. Това, което очаквам да бъде разписано за всяко населено място 
предлагам да  бъде обект на внимание на всички колеги. В момента от язовир Дяково 
единствено се подава вода към „ В и К“ Дупница и В и К Кюстендилска вода по изрична 
заповед на министъра всички останали потребители са игнорирани. Даденост има, ниво на 
язовира на близо 32-33% от които около 5 млн. е инертна маса, водата е около 8-9 млн.куб.м. 
това е ситуацията към момента. 

Колеги, аз честно казано ми е малко неприятно като се натяква едно от най-мръсните 
населени места. Каква е базата? Недейте така. Създаваме според мен малко излишно 
пренатягане на ситуацията. В замерванията, които бяха направени от станцията ако си 
направите труда коректно са показани всички показатели, касаещи нашето здраве. 
Погледнете вижте ги и на база на това с удоволствие мерки, каквито кажете аз съм съгласен. 
Кажете какви мерки да предприемеме. Поинтересувах се за  София. Ако си спомняте с цел 
елиминиране горенето на твърдо гориво бяха предложени от колегата Фандъкова филтри, 
които да бъдат монтирани. Възникна коментар. Въпросните филтри са на електричество а 
кой ще плаща тока на всеки битов потребител. Не е тайна, че нашите села в подножието на 
Рила горят основно твърдо гориво дървен материал. Той не е за мен основният проблем. 
Въглища не знам в града колко се отопляват. Остана другото, за което съм напълно съгласен. 
Нерегламентираното изгаряне. По наредбата, която имаме и аз като вас съм питал колегите 
може ли да влеземе в нечий дом и да кажеме няма да гориш еди какво си. Може да 
препоръчаме, искаме да бъдем по-разумни. Паленето е основен проблем. Стърнища на поле 
не е ли замърсяване. Прави се. Нерегламентираните отпадъци, прават го. Тук сме хората, 
които имаме отношение по санкциите. Има заповед пусната към всеки кмет, пуснато от мен 
кмет на населено място, еколозите на община Дупница имат правомощия да санкционира 
този, който извършва подобна дейност. Ако има други отклонения в тези замервания 
молбата ми към МОСВ , РИОСВ причинител, за да знаеме към кого да бъдат отправени тези 
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санкции. Тук съм напълно съгласен. Замерванията последните години най-вече за 
замърсяване от автомобили там търпи сериозен спад. Там нямаме сериозни проблеми. 

Благодаря. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Другата седмица ще направя работна среща за водоснабдяването. По отношение на 

ФПЧ ще си позволя да са солидаризирам и да изразя своето възмущение, защото ние сме 
особен тип мазохисти в този град и с голяма гордост пишем в социалните мрежи: Дупница 
най-мръсният град, което е безумие. Имаме монтирани камери, които са любителски 80 лв. 
едната. Едната се намира под ЖК „Бистрица“. Тя лови при ниско атм.налягане и предава в 
тази база данни за ФПЧ, за мизерии и т.н. апелирам да престанеме да се самоочерняме и ще 
развиваме туризъм. Какъв туризъм ще развиваме? Били сме най-мръсния замърсен град. Сега 
гледам картата на ер бг, от която черпят информация. В момента и трите карти в Дупница са 
зелени. Едната е малко около 30 микро гр.. в Кюстендил в момента има 114 микро гр..трябва 
ли да кажеме, че Кюстендил е най-замърсения град в България и т.н. да спреме вече стая 
тема. По отношение на мерките стига празни думи. Мерките са ясни. Миналия мандат ги 
обсъдихме. Ако желаете внесете предложение. Спираме влизането на автомобили под евро 4 
в центъра, миене на улиците. Вдигаме данъците с още 40 ст. И миеме трикратно улиците. 
Това са мерките, които трябва да се набележат. Това е кампания, с която гражданите да са 
уведомени, че това е бич. Моля ви стига сме се самобичували, беше ниско атм. налягане, 
Дупница е котловина. 

Заповядайте д-р Николова. 
 
Д-Р ЛОРЕТА НИКОЛОВА - общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател. 
Нито съм злоупотребила с медиите, нито с фейсбук, нито с друга институция, за да 

алармирам и черня нашият град, който много обичам. Самият факт, че съм останала да живея 
тук доказва това. 

Когато обаче в града, в който живеем всички ние има проблем би трябвало да 
заострим вниманието както на нас така и на нашите съграждани, които допринасят по 
някакъв начин за замърсяването на въздуха и увеличаването на ФПЧ. В никакъв случай не 
искам да правя лош ПР на града. Когато има проблем ние трябва да се обединим в 
решаването на  този проблем. Не знам откъде дойде вашата нервност затова, че ние сме 
заострили налична проблематика за града ни. Най-добронамерено съм го поднесла на 
вниманието на общ.съветници и смятам , че всички трябва да намерим решение, но с един 
по-спокоен тон. Незнам защо ви ядосах с моето изказване. Съжалявам. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Д -р Николова със сигурност не сте ме вие ядосала. Ако вие се поставяте начело на 

борците срещу ФПЧ…седмици преди вие да кажете Нова телевизия излезе, че Дупница е 
най-замърсения град. Преди месец може би. 

Заповядайте г-жа Караганова. 
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Г-ЖА  ВАЛЕНТИНА  КАРАГАНОВА - общ.съветник: 
Моето питане е към кмета. 
Преди да задам въпроса към кмета ще кажа моето мнение за бюджета. Бюджета не е 

социално ориентиран. Социалната сфера въобще не е застъпена в него. Поне това, което аз 
виждам. Друго, което ми прави впечатление е, че общината не е последователна в 
политиката си за противодействие на демографския срив. Исках да попитам кмета след като 
през 2017 г. с решение на ОбС се предвиждат облекчения за плащане да данъци на имоти в 
които има регистрирано новородено дете по настоящ адрес, защо не е ли уместно сега 
общината да продължи с тази политика и да предвиди някакви стимули в борбата с тези 
негативни процеси? 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Г-жо Китанова кмета помоли да излезе. Каза вие ще го заместите. 
Ако ми позволите г-жо Караганова бюджета не е социален? Рискувате да се скараме. 

Ние имаме най-социалния бюджет, най-комунистическия бюджет в югозападна България и 
това съм го казвал няколко пъти в този ОбС. Ние дотираме всевъзможни търтеи. Ние имаме 
26, 27 социални проекта. Ние не може да набереме болни, инвалиди защото имаме по 
няколко социални проекта. Ние не трябва да имаме гладен, мръсен и необръснат човек. 
Разбирате ли? Аз не знам какво разбирате под социален…да извадиме може би един чувал и 
да започнеме да раздаваме пари. Ние понеже сме изроди криеме парите а вие добрите като 
дойдете на власт ще ги раздавате.  

Ще дам пример. Когато аз бях 2011 г. за първи път съветник диетичния стол 
получаваше дофинансиране от общината в размер под 70 000. Сега са вече над 200 000. Вие 
сигурно и не знаете, че има и диетичен стол, където храниме и военно инвалиди. Военното 
министерство дава 3 лв. на ден, ние субсидираме общината. Ние сме най-комунистическата 
община в България. Това съм го казал хиляда пъти.  

Заповядайте г-жо Китанова. 
 
Г-ЖА ОЛГА КИТАНОВА – зам.кмет: 
Благодаря. 
Г-н председател, 
Уважаеми общ.съветници. 
Г-н Костадинов в случая е напълно прав. Действително в община Дупница работят 

над 15 центъра, които вече са с постоянно финансиране от държавата. Няма смисъл да ги 
изброявам. Ако искате може да заповядате и да се запознаете с дейността на всеки един от 
тях. Дори зам.министъра на социалната политика беше в Дупница преди месец-месец и 
половина г-жа Русинова. Беше изключително впечатлена и каза добри думи. Посети 
центровете…но това е тема, с която може да се запознаете допълнително. 

Конкретно на вашия въпрос за субсидирането и подпомагането на семейства на 
новородени деца. Тази политика на общината продължава. Тя не е спирала от 2017 г. всяка 
година подават заявления в общината и съответно данъците на тези семейства биват 
отписани. За миналата година мога да кажа, че са 50 семействата, които са  подали такива 
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заявления и са се възползвали от отписване на МДТ. Тази година продължава политиката на 
общината в същата посока. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви г-жо Китанова. 
Г-н Градевски. 
 
Г-Н ГЕОРГИ КРАСИМИРОВ ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Здравейте колеги. 
Г-н председател. 
Понеже двете теми са доста актуални за …водоснабдяването…и със замърсяването аз 

предлагам да се сформират две комисии от общ.съветници да поработят целенасочено върху 
тези проблеми. Да вървиме в посока подобряване на тези неща. 

Благодаря. 
 
 ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Правилника допуска създаването на временни комисии. Това очевидно не може да 

стане днес. Ако желаете  в тоя дух казах другата седмица ще свикам работна среща. Ако 
искате на следващата сесия ще се внесе предложение от вас или…който и да било създаване 
на временна комисия. Напълно съм склонен да се съглася. Казвате за водоснабдяването една. 
Другата за какво? За замърсяването на въздуха. За второто съм малко скептичен. 

Желаете ли думата? 
 
Г-Н ГЕОРГИ  ВАСИЛЕВ ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете. 
По темата бюджет имам няколко притеснения, няколко питания ако може да получа 

разяснение. По точно приложение 5 раздел А и Б. има ли критерий, по който са предвидени 
тези прогнозни стойности. Питам конкретно, защото виждам стойности- Изграждане на 
спортна площадка в с. Яхиново в размер на 30 000 лв..детска площадка на с. Крайници на 
стойност 30 000 лв.., детска площадка в с. Червен брег отново 30 000 лв.., ограда на 
гробищен парк в с. Червен брег 20 000 лв.., ремонт на съблекалните на стадиона в с.Джерман 
30 000 лв..ако има критерий, моля да ми бъде отговорено. 

Друго нещо. Няма ли да бъде по рентабилно ако акумулираме тези разходи. Вместо да 
ремонтираме само 1 стадион в с. Джерман с 30 000 лв.тъй като там футболен клуб, който не е 
в професионална лига. На територията на нашата община имаме още 2 села, които активно 
развиват спортна дейност. Това са Яхиново и Крайници. Няма ли да бъде по-рентабилно тези 
30 000 лв. да бъдат разделени на трите села, да подобрим условията и базата, за да може да 
привличаме местните, децата да остават там. 

Относно оградата на гробищния парк в с.Червен брег тези 20 000 лв. са 
притеснителни, защото по една елементарна справка, която се направи аз предполагам, че 
тази ограда ще бъде от мрежа, защото стойността ако бъде плътна е изключително малка. За 
тази сума може да се закупи 6 км. И половина мрежа, която да бъде поставена, което е от 
Червен брег до Актавис. След акумулиране на тези средства аз предлагам ако е възможно и 
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се надявам да приемете моето предложение. Имаме страхотна база в у-ще „Св.Климент 
Охридски“ басейна, който не работи от колко години…но този път там работата дъ бъде 
реорганизирана. Този басейн да не се ползва с развлекателна цел а да бъде със спортна 
целенасоченост.  Да се опитаме да повдигнеме нашия град откъм образование и спорт. Това, 
което имаше като предложение да бъде направено спортно училище. Да почнем да 
привличаме млади хора в нашия град, тъй като темата с университета всички знаеме, че не е 
чак толкова проста, но не е и невъзможна. Нашият град има нужда от свеж ресурс. Нека 
обърнем внимание на това, защото правиме инвестиции от порядъка на 30 000 лв. за детски 
площадки а вчера на комисия стана на въпрос говорихме с колегата г-н Хаздай, че 
раждаемостта и населението намаляват на територията на нашата община. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Не можах да разбера конкретния въпрос е по повод на сумите или искате да ги 

премахнеме, това което е заложено по селата и да го редуцираме в друга посока? 
/ обаждане от място/ 
Г-н Градевски, когато отворихме темата проекто бюджет беше подадено към колегите 

кметове на населени места да си дадат приоритетни обекти, които искат да бъдат направени. 
Това нещо е съобразено с техните искания. Примерно с.Самораново като се прави стадиона 
преди 3-4 години тогава се дадоха пари да се направи с.Самораново. с. Крайници съблекални 
няма като хората не са в кой знае какво състояние. Онзи ден идва на Яхиново на футболния 
клуб президент и постави същия въпрос за с.Яхиново, така че местата за спортуване в 
населените места са основно стадион и спортна площадка и детска за занимание на децата. 
Въпроса ако е да редуцираме в тази сума е заложено на база на КСС, на база на съоръжения 
които по ценова листа са приложени колко би струвало, имайки предвид, че там трябва да 
отговаря на всички изисквания т.е. ние не може да направиме редуциране да сложиме ограда, 
пясъчник без съоръжения. Не виждам как може да бъде реализирано. 

Относно басейна. Вие не вярвам да знаете отскоро сте колега общ.съветник. темата я 
търкаляме  10 не ама 7-8 години. Може и 10 права е д-р Николова.имаше проявен интерес, но 
нямаше финансова обвръзка, помолиха да бъде променен режима на отдаване да не бъде под 
наем да бъде на концесия. Колегите от ОбС гласуваха. Идеята беше на едни господа да 
изградят освен басейна и спа център или др.съоръжения. след като направихме тези 
постъпки те оттеглиха своето намерение. Басейна е нещо чудесно. Аз отдавна съм карал 
колегите ремонти да калкулират, само че издръжката на това съоръжение в момента знаете 
ли каква е цената за ползване на басейни на територията около града. Сапарева баня е 20 лв., 
в нашия парк е 7-8 лв.. ние искаме да го дадем да се ползва от ученици без пари максимум на 
50 ст. Като направиш ремонт, който излизаше около 60 000 лв., като заложиш персонал и 
става една много широка ножица. Отоплението е друга тема. 

По повод гробищен парк. То не е въпрос мрежа. Заповядайте направете колко струва 
аз ще поема ангажимент да го платим. Казвате струва 10 000 , 5 000 това е пак на база 



19 

 

колове, мрежи…то е калкулирано на база КСС, не е изсмукано от пръсти. Който иска от 
колегите казва кмете дай ще го направя по-евтино. Добре дошъл е. кмета на с. Червен брег е 
тук. Преди няколко месеца темата беше ребром поставена. Имайки предвид, че веднъж 
общината даде на черковно настоятелство дадохме колове да обезпечиме разход материална 
база да се наемат да си направят сами. От нас беше осигурена техника. Не го направиха. 
Нито колове има, нито ограда има. Не знам дали сте ходили да видите за какво става въпрос. 
Адски неприятно е. това е зона, която задължително трябва да бъде оградена, не е редно да 
не бъде. 

Спортните площадки, детски площадки по селата. Червен брег нямат. Джерман имат 
по проект правен преди няколко години.Самораново имат, Крайници нямат затова е 
заложено. И там малки деца растат. Общо взето в една посока явно разсъждаване, може би 
различен прочит има на нещата. Аз съм казвал има ли нещо конкретно давайте съгласен съм. 

Благодаря ви. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Реплика ли желаете? 
Заповядайте. 
 
Г-Н ГЕОРГИ  ВАСИЛЕВ ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Благодаря ви. 
Не исках да прозвуча критично. Това не е критика. Адмирации, че са приема да се 

прави нещо по малките населени места. Тези средства, които се заделят да бъдат 
изчислявани, за да се извлича максимума да няма излишно разходване. Защото вчера стана 
на въпрос, че ще има излишък. Ако има излишък този излишък дали ще остане. Някой ще го 
контролира ли? Защото всички добре знаем, че ако има желание ще оставим излишък, ако 
няма желание на документи ще го усвоим.  

Относно басейна. Жалко  е да кажем, че не можем да намерим средства за тези деца 
там, че това нещо ще струва много пари. Да не го отричам вече нищо не е евтино. Има 
варианти. Има ли желание има варианти. 70 000 лв. издръжка на месец, добре ще седнем да 
изчислим ще ви го предложа като проект. Да не си говорим празни приказки. 

 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Личен ангажимент поемате. 
 
Г-Н ГЕОРГИ  ВАСИЛЕВ ГРАДЕВСКИ - общ.съветник: 
Личен ангажимент приемам да и на следващата сесия отново да дискутираме. 
Добре. 
Благодаря ви. 

 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Г-н Раков заповядайте. 
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Г-Н ИВАН РАКОВ - общ.съветник: 
Г-н кмете, 
Уважаеми г-н председател, 
Колеги. 
Имаше 2 важни теми, които се размиха, затова бих помолил някои от колегите да 

идват малко по –подготвени на сесия и да не задават глупави въпроси. Подкрепям 
предложението на г-н Градевски и се надявам г-н председателя другата седмица да инициира 
тази среща, за да бъдат създадени тези комисии, защото това са 2 наболели проблема, които 
се размиха в изказванията. Едното изказване на г-н Христов и г-н Градевски да вземеме 
съответните мерки, защото всички имаме деца и не искаме те да боледуват. Относно след 
това изказванията. 6,5 км. Мрежа, но в една ограда не са само мрежи има и труд на 
работници има и фундаменти и т.н. важните въпроси в момента са това замърсяване и 
водоснабдяването. 

С това предлагам да се приключи, защото г-н кмета отговори коректно на всички 
групи и. По  бюджета да приключиме изказванията и да го гласуваме най-накрая. 

Благодаря. 
 
ИНЖ.  КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря ви. 
Процедура ли предлагате? 
Внесено е предложение за прекратяване на дебатите. 
Който е „за“ прекратяване на дебатите , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 20 

“ ПРОТИВ “                        6 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       2 

 

Приема се. 

 

Преминаваме към поименно гласуване на проекто решението за бюджет 2020. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    отсъства 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         отсъства 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    въздържал се 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
14. Ивайло Валериев Петров   против 
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15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   за 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   против 
32. Георги Василев Градевски   въздържал се 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 

  
 
Резултата от гласуването е: 
 
“ЗА”                   22 

 “ПРОТИВ”                          6 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        3 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 52, ал.1 и чл.21, ал.1, т.6, във връзка с чл.27, ал.4 и ал. 5 от 

ЗМСМА, чл. 94, ал. 2 и ал. 3 и чл. 39 от Закона за публичните финанси, във връзка с 

разпоредбите на ЗДБРБ за 2020 година, ПМС № 381/2019 г. за изпълнение на ЗДБРБ за 

2020 година и Наредбата за общинските публични финанси и управление на общинския 

дълг, прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

            №  29 

 

1. Общински съвет гр. Дупница приема бюджета на Община Дупница за 2020 

година, както следва: 

1.1    По приходите в общ размер на 36 297 319 лв. съгласно Приложение № 1 и 2, в т. ч.  
1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности в общ размер на 20 578 588 

лв., в т.ч.:  
         1.1.1.1. Обща субсидия за делегираните от държавата дейности в размер на 20 087 

547  лв. 
      1.1.1.2. Преходен остатък от 2019 година в размер на 491 041 лв., финансирани със            

същата сума, съгласно Приложение № 3. 
1.1.2. Приходи за местни дейности, общо в размер на 15 718 731 лв., съгласно 
Приложение № 1    и 2, в това число са включени: 
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       1.1.2.1. Местни приходи от дейност 9 542 000 лв., от тях: 
                              1.1.2.1.1. Данъчни приходи в размер на 3572000 лв. 
                              1.1.2.1.2. Приходи от собственост в размер на 1610000 лв. 
                              1.1.2.1.3. Общински такси в размер на 3685000 лв. 
                               1.1.2.1.4. Неданъчни и други приходи  /вкл. платени данъци /, в размер на 
675000 лв. 
                     1.1.2.2. Трансфери от ЦБ за местни дейности в общ размер на 3443300 лв. в т.ч.: 
                               1.1.2.2.1. Обща изравнителна субсидия 2498700 лв. 
                               1.1.2.2.2. Средства  за зимно поддържане и снегопочистване 168700 лв. 
                               1.1.2.2.3. Целева субсидия за капиталови разходи 775900 лв. 
                     1.1.2.3. Трансфери м/у бюджети /получени и вътрешни/ 3944730 лв. 
                     1.1.2.4. Финансиране -1211299 лв., в т.ч. поемане и обслужване на дълг по 
дългосрочни и краткосрочни заеми, облигационна емисия, наличности по сметки и преходни 
остатъци, дофинансиране на държавни дейности с местни приходи. 
       1.2. По разходите в общ размер на 36 297 319 лв., разпределени по функции, дейности и 
параграфи, съгласно Приложение № 1 и 2. 
                 1.2.1. За делегираните от държавата дейности в размер на 20 578 588 лв. 
                 1.2.2. За местни дейности в размер на 15 718 731 лв., в т.ч. резерв за непредвидени 
и неотложни разходи в размер на 100 000 лв. и дофинансиране на делегираните от държавата 
дейности със средства от собствените приходи и от изравнителната субсидия 433000 лв.  
       1.3. Утвърждава общото бюджетно салдо по бюджета на общината в размер на 1211299 
лв. 
2. Приема план-сметката за разходите от такса битови отпадъци за 2020 г. по 
Приложение № 4. 
3. Приема инвестиционната програма за 2020 година /поименен списък на обекти/ в общ 
размер на 5 522 701 лв., разпределени по функции, дейности, параграфи и източник на 
финансиране, съгласно  Приложение № 5, раздели А и Б. 
     3.1.Одобрява разпределението на целевата субсидия за капиталови разходи в общ 
размер на 775900 лв. съгласно Приложение № 5, раздели А и Б. 
     3.2. С приходите от постъпления от продажби на общински нефинансови активи 
могат да се финансират само изграждане, основен и текущ ремонт на социална и техническа 
инфраструктура, както и погасяване на заеми за финансиране на проекти на социалната и 
техническа инфраструктура. 
4. Одобрява индикативен годишен разчет на сметките за средства от Европейския съюз 
през 2020 г. в размер на  4719697 лв. по прихода и разхода, съгласно Приложение № 6. В 
горната сума са включени 3943572 лв. капиталови разходи по СЕС. 
5. Утвърждава разходите за заплати през 2020 г. за възнаграждение в делегираните от 
държавата дейности във функциите “Общи държавни служби”, “Отбрана и сигурност”, 
“Здравеопазване”, “Социално осигуряване подпомагане и грижи”, “Почивно дело, култура, 
религиозни дейности” /без читалищата/, както и в местните дейности в размера по 
Приложение № 2. Числеността в делегираните и местните дейности да се съгласува с кмета 
на общината, като същите се определят в рамките на средствата определени по единни 
разходни стандарти и според предоставените бюджетни кредити.  
6. Утвърждава разчет за целеви разходи и субсидии, както следва: 
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 6.1. Членски внос за сдружения, в които участва община Дупница 10000 лв. 
 6.2. Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет - общо 62000 лв., от тях 
2000 лв. помощи за погребение, 30000 лв. по програма “Инвитро”, 10000 лв. други помощи 
за социално слаби жители на общината, 10000 лв. за поставяне паметник на Невена 
Коканова, 10000 лв. за даровити деца. 
 6.3. Субсидии и целеви разходи за: 
    6.3.1. Читалища 407160 лв., определени в общ размер за 39 субсидирани бройки, 
според единните разходни стандарти и разпределени от читалищата по протокол.  
    6.3.2. За оркестри и ансамбли, регистрирани като организации с нестопанска цел на 
територията на община Дупница и градски фестивали 70000 лв. За културни мероприятия и 
празници 123 850 лв., планирани като текущи разходи в дейност 759 “Други дейности по 
културата”. 
    6.3.3. За текущи разходи на кметствата в малките населени места 38000 лв. 
          6.3.4. Субсидии за спортни клубове за развитие на масовия спорт в общ размер на 
170000 лв., от които, по ред и условия, определени в наредба на ОбС – гр. Дупница 90000 лв. 
и целево за ФК „Марек 1915” 80000 лв. 
     6.3.5. Допълнително финансиране на общински училища с маломерни паралелки в 
малките населени места 30000 лв. 
  6.4. Упълномощава кмета на общината при финансова възможност и при спазване на 
принципа разходите да се извършват до размера на приходите, да направи мотивирано 
предложение до ОбС-гр. Дупница за увеличение на обезщетенията и помощите, както и да 
договори и предостави допълнителни субсидии на организации, регистрирани като лица с 
нестопанска цел на територията на община Дупница, като извърши съответните корекции на 
общинския бюджет. 
7. Приема следните лимити за разходи: 
 7.1. СБКО в размер до 3% от начислените трудови възнаграждения, и при условие, че 
са реализирани целесъобразни икономии от други разходи по бюджетите на второстепенните 
разпоредители, след мотивирано искане и издадена заповед на кмета на общината. 
 7.2. Разходи за представителни цели на кмета на общината и председателя на ОбС не 
са планирани. 
8. Утвърждава индикативен списък на лицата - пътуващ педагогически персонал, 

които имат право на транспортни разходи за сметка на целеви и бюджетни средства в 
организацията, в която работят, по Приложение № 7, с право на възстановяване в рамките на 
100% от действителните разходи. 
 8.1. Упълномощава кмета на общината текущо при промяна на лицата, да утвърждава 
поименен списък по т.8. 
9. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за местни дейности за периода 2020-
2023 г., съгласно Приложение № 8. 
10. Определя второстепенните разпоредители с бюджет, съгласно  Приложение № 9. 
11. Определя максималния размер на дълга, както следва: 
     11.1. Максимален размер на новия общински дълг за 2020 година,  в размер на 2750000 лв. 
в това число по краткосрочен/овърдрафт кредит и към Фонд „ФЛАГ“ 2000000 лв. и 
дългосрочен дълг 750000 лв. (Фонд „ФЛАГ“). При внасяне на предложение за поемане на 
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дълг, максималният размер на новият общински дълг подлежи на промяна и актуализация в 
съответствие с приетото от Общински съвет – гр. Дупница решение. 
     11.2. Общински гаранции, които може да бъдат издадени през 2020 година не се 
предвиждат. При доказана необходимост ще се внесе допълнително предложение в ОбС – гр. 
Дупница. 
    11.3. Максимален размер на поетият общински дълг, в т.ч. главници и лихви по 
облигационен заем, краткосрочен и дългосрочен дълг към Фонд “ФЛАГ” и общинските 
гаранции към края на 2020 година, в общ размер на 6000000 лв.  
12. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които могат да бъдат 
натрупани през 2020 г. в размер на 3000000 лв., но не повече от правилото наличните към 
края на годината задължения за разходи да са до 15% от средногодишния размер на 
отчетените разходи за последните четири години. 
13. Определя максимален размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 
поети през 2020 година в размер на 10000000 лв., но не повече от правилото наличните към 
края на годината поети ангажименти за разходи да са до 50% от средногодишния размер на 
отчетените разходи за последните четири години. 
14. Определя размера на просрочените задължения от минали години, които ще бъдат 
разплатени от бюджета за 2020 година в размер на не по-малко от 40% от общия размер на 
просрочените задължения към 31.12.2019 г., или не по-малко от 800000 лв. 
15. Определя размера на просрочените вземания от наеми и клиенти, които се предвижда 
да бъдат събрани през 2020 година, в размер на не по-малко от 30% от размера на 
вземанията, или 96000 лв. 
16.  Утвърждава разходите на Общинско предприятие „Паркинги и гаражи” да бъдат 
отчитани в рамките на бюджета за дейност „Управление, контрол и регулиране на 
дейностите по транспорта и пътищата” в съответствие с Единната бюджетна класификация 
за 2020 г. 
17. Утвърждава разходите на Общинско предприятие „Чистота и поддръжка на 

територии за обществено ползване” да бъдат отчитани в рамките на бюджета за дейност 
„Чистота” в съответствие с ЕБК за 2020 г. В разходите на тази дейност са включени както 
дейностите по сметосъбиране и сметоизвозване на битови отпадъци, така и разходите за 
поддържане чистотата на териториите за обществено ползване и премахване на 
нерегламентирани сметища.                                                          
18. Оправомощава кмета на общината да извършва следните компенсирани промени: 
     18.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените показатели за 
разходите, в рамките на дейностите във функцията, с изключение на дейностите на 
делегиран бюджет, при условия че не се нарушават стандартите за делегираните от 
държавата дейности и няма просрочени задължения в съответната делегирана дейност. 
     18.2. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките на една или 
друга дейност и функция или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на 
разходите. 
     18.3. В разходната част на бюджета за сметка на резерва за непредвидени и неотложни 
разходи по т.1.2. от настоящето решение.  
     18.4. Да отразява служебно промените по общинският бюджет с размера на постъпилите и 
разходвани средства от дарения и спонсорства. 
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19. Общински съвет гр. Дупница възлага на кмета: 
      19.1. Да определи и утвърди бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет, 
както и конкретните им права и отговорности. 
     19.2. Да ограничава или да спира финансирането на бюджетни организации, звена и 
субсидирани дейности по бюджета на общината при нарушаване на бюджетната дисциплина 
или разписаните правила по Система за финансово управление и контрол, до неговото 
преустановяване. 
        19.2.1. Прилагането на т. 19.2. не може да води до преустановяване дейността на 
засегнатата бюджетна организация, звено или субсидирана дейност или до неизпълнение на 
задължения произтичащи от нормативен акт. 
     19.3. Да организира разпределението на бюджета по тримесечия.  
     19.4. В случай на значително отклонение на средния темп на нарастване на разходите за 
местни дейности да информира общинския съвет и да предлага конкретни мерки за трайно 
увеличаване на бюджетните приходи и/или трайно намаляване на бюджетните разходи. 
     19.5. Да включва информацията по чл.125, ал. 4 от ЗПФ в тримесечните отчети и 
обяснителните записки към тях. 
    19.6. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит. 
20. Общински съвет гр. Дупница дава съгласие, при спазване на относимите за общините 
фискални правила по ЗПФ, за предоставяне на временни безлихвени заеми от временно 
свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране на плащания по проекти, 
финансирани със средства от Европейския съюз и по други международни програми, 
включително и на бюджетни организации, чиито бюджет е част от общинския бюджет.  
     20.1. За безлихвени заеми, до възстановяването им по одобрени проекти и програми, 
съфинансирани от ЕС, в т.ч. по оперативни програми, срокът за погасяване се обвързва със 
сроковете на ползването на съответното финансиране и свързаното с тях национално 
съфинансиране. 
     20.2. Дава съгласие при временен недостиг на бюджетни средства за финансиране на 
Делегирани от държавата дейности, да се отправи мотивирано искане за предоставяне на 
авансова сума от одобрената със ЗДБРБ субсидия.  
     20.3. За разходи, до възстановяването им по одобрени проекти и програми, 
съфинансирани от ЕС, в т.ч. по оперативни програми, да се отправи мотивирано искане за 
ползване на безлихвен заем от централния бюджет. 
     20.4. Временно свободните средства могат да се ползват за текущо финансиране на 
одобрените по бюджета на общината разходи и други плащания, при условие, че не се 
нарушава своевременното финансиране на делегираните от държавата и на местните 
дейности, и се спазват относимите за общините фискални правила по Закона за публичните 
финанси. 
     20.5. За финансиране на наложени корекции по проекти и програми, съфинансирани от 
ЕС, в т.ч. по оперативни програми, да отправи мотивирано искане за ползване на целеви 
безлихвен заем от централния бюджет. 
21. Общински съвет гр. Дупница упълномощава кмета: 
     21.1. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и да 
кандидатства за финансирането им със средства по структурни и други фондове на 
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Европейския съюз и на други донори, по национални програми и от други източници за 
реализиране на годишни цели на общината за изпълнение на общинския план за развитие. 
     21.2. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 
финансиране и за съфинансиране на общински програми и проекти. 
     21.3. Да възложи на директорите на общински училища и детски градини в срок до 
31.03.2020 г. да внесат за утвърждаване инвестиционните дейности, които предвиждат да 
финансират за сметка на разпределената с формула целева добавка за подобряване на МТБ, 
от допълнтелни субсидии за делегираните дейности и/или преходните остатъци от 2019 г. 
22. Приема за сведение Протокола от публичното обсъждане на бюджета, съгласно 
Приложение № 10. 
 

***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
С това слагаме край на  днешното заседание на ОбС Дупница. 
Благодаря. 
Приятен ден. 
 

 

Заседанието бе закрито в  11,50 часа. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 

     

             /  инж.  Костадин Костадинов /              

         

 

ПРОТОКОЛИСТИ:  

        

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 

 

 

 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   

 

 

 

 


